Please note: edjuster does not make coverage decisions. Content items listed by edjuster are subject to the terms outlined in your insurance policy and final approval of your insurance company.
Remarque: edjuster ne prend pas de décisions concernant les couvertures. Les items répertoriés par edjuster sont soumis aux conditions décrites dans votre police d'assurance et à l'approbation finale de votre compagnie d'assurance
NOTICE OF CONFIDENTIALITY.
This communication, including any information transmitted with it, is intended only for the use of the addressee(s) and is confidential. If you are not an intended recipient or responsible for delivering the message to an intended recipient, any review, disclosure, conversion to hard copy, dissemination, reproduction or other use of any part of this communication is strictly prohibited, as is the taking or omitting of any action in reliance upon this communication. If you received this communication in error or without authorization please notify us immediately by return e-mail or otherwise and permanently delete the entire communication from any computer, disk drive, or other storage medium.
AVIS DE CONFIDENTIALITE.
Ce courriel, ainsi que tout renseignement ci-inclus, destiné uniquement au(x) destinataire(s) susmentionné(s), est confidentiel. Si vous n'êtes pas le destinataire prévu ou un agent responsable de la livraison de ce courriel, tout examen, divulgation, copie, impression, reproduction, distribution ou autre utilisation de toute partie de ce courriel est strictement interdit de même que toute action ou manquement à l'égard de celui-ci. Si vous avez reçu ce message par erreur ou sans autorisation, veuillez en aviser immédiatement l'expéditeur par retour de courriel ou par un autre moyen et supprimez immédiatement et entièrement cette communication de tout système électronique.

